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19357 Regeling van de gelijke behandeling van mannen 
en vrouwen in de voormalige 
ziekenfondsverzekering, wijziging van de 
Ziekenfondswet in verband met afbakening 
aanspraak op verstrekking in het buitenland, 
alsmede wijziging van de Algemene Wet 
Bijzondere Ziektekosten 

VOORLOPIG VERSLAG VAN DE VASTE COMMISSIE VOOR 
WELZIJN EN VOLKSGEZONDHEID1 

Vastgesteld 8 december 1987 

De leden van de vaste Commissie voor Welzijn en Volksgezondheid 
hebben bij het onderzoek van het wetsvoorstel Regelen van gelijke 
behandeling van mannen en vrouwen in de voormalige ziekenfondsverze-
kering, wijziging van de Ziekenfondswet in verband met afbakening 
aanspraak op verstrekkingen in het buitenland, alsmede wijziging van de 
Algemene Wet Bijzondere Ziektekosten slechts enkele vragen geformu-
leerd. 

' Samenstelling: 
Leden: Van der Meulen (CDA), mw. Michiels 
van Kessenich Hoogendam (CDA), Boorsma 
(CDA), mw. Ermen (PvdA), (voorzitter), mw. 
M. A. van der Meer (PvdA), mw Smeets-Jans-
sen (PvdA), mw Veder-Smit (VVD), Heijmans 
(VVD), mw Gelderblom-Lankhout (D66), 
Barendregt (SPG), De Gaay Fortman (PPR), 
mw. Van Leeuwen (PSP), Schuurman (RPF), 
mw Bolding (CPN), Van der Jagt (GPV). 

De leden van de fractie van de P.v.d.A. vroegen de staatssecretaris of 
de te verwachten ministeriële regeling op grond van het toekomstige 
artikel 9, vierde lid, van de Ziekenfondswet, inmiddels gereed is. 

Is de staatssecretaris bereid de tekst ter kennis van de Eerste Kamer te 
brengen, zodat deze bij de behandeling betrokken kan worden? De 
inhoud daarvan is immers van niet gering belang bij de beoordeling van 
het onderhavige wetsvoorstel. 

De in de schriftelijke stukken gevoerde discussie met de Tweede Kamer 
over genoemd artikel 9 vierde lid, Ziekenfondswet, deed deze leden zich 
afvragen of de staatssecretaris inmiddels toch niet verwacht dat zieken-
fondsen in toenemende mate verzoeken krijgen toestemming te geven 
voor een behandeling waarvoor in Nederland een wachtlijst bestaat of 
lijkt te gaan bestaan (bij voorbeeld dotteren). Zo ja, hoe zou de staatsse-
cretaris daar op reageren? 

Deze leden hadden de indruk dat steeds meer voorzieningen geregeld 
worden op een aparte manier, dat wil zeggen buiten het ziekenfondspakket 
om. Daarmee wordt ook de aanspraak op verstrekkingen in het buitenland 
kleiner. Dat lijkt een oneigenlijke manier om de aanspraken af te bakenen. 
Is de staatssecretaris het daarmee eens en is hij van plan deze methodiek 
in de toekomst te herzien? 

Vertrouwend dat de regering bereid is op het vorenstaande vóór de 
openbare beraadslaging schriftelijk te antwoorden, acht de commissie die 
beraadslaging voldoende voorbereid. 

De voorzitter van de commissie, 
mevrouw Ermen 

De griffier van de commissie, 
Van der Putten 
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